
 

7 november 2014 

 

Geacht College van Gedeputeerde Staten, 

 

Overeenkomstig artikel 60 van het reglement van Orde van Provinciale Staten 2013 stel 

ik u, namens de fractie van D66, de volgende vragen over de bereikbaarheid van onze 

provincie en de inzet van uw college om deze in de dagelijkse praktijk te waarborgen. Dit 

naar aanleiding van werkzaamheden aan het spoor en de A6 van het weekend van 8 en 9 

november 2014 en de stremmingen die deze tot gevolg hebben. 

 

Dit weekend vinden er werkzaamheden plaats aan het spoor, waardoor er geen treinen 

maar bussen tussen Weesp, Naarden-Bussum en Almere Poort rijden. Gelijktijdig is de 

A6 in de richting van Amsterdam afgesloten tussen Almere Buiten-west en Almere Stad-

west. Reizigers die vanuit de provincie naar het westen van het land willen reizen (en 

terug), ondervinden dus veel hinder en kunnen niet voor een alternatief kiezen.  

 

Werkzaamheden aan de weg en het spoor zijn onvermijdelijk en dat deze met hinder 

gepaard gaan, is tot op zekere hoogte ook niet te vermijden. D66 is van mening dat de 

bereikbaarheid van vooral midden en zuidelijk Flevoland kwetsbaar is, door het beperkte 

aantal verbindingen met de omliggende provincies. Dat maakt voor D66 een goede 

afstemming van werkzaamheden van groot maatschappelijk belang. 

 

Dit is voor D66 aanleiding u de volgende vragen te stellen: 

1. Is het college het met de fractie van D66 eens dat het onwenselijk is dat door 

werkzaamheden zich gelijktijdig stremmingen van het spoor en de A6 

voordoen, waardoor het westen van het land vanuit de provincie slecht 

bereikbaar is? 

2. Wanneer is uw college op de hoogte gesteld van de genoemde 

werkzaamheden en wat heeft u gedaan om tot een goede afstemming van 

beide te komen? 

3. Is uw college bereid om zich in te zetten om te voorkomen dat een dergelijke 

situatie nogmaals optreedt? 

a. Zo nee, waarom niet? 

b. Zo ja, waar zal deze inzet uit bestaan? 

4. Bent u bereid dit in samenwerking met de colleges van de betrokken 

Flevolandse gemeenten te doen, zoals Almere en Lelystad? 

 

 

Wij ontvangen graag zo spoedig mogelijk een antwoord op bovenstaande vragen. 

 

Hoogachtend, 

namens de D66 fractie, 

 

Shasta Rötscheid 


